
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XXXII/2022 

32 Posiedzenie w dniu 30 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:36 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1.     Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary,  

2.     Anna Kołodziej-Rabiczko- Sekretarz Gminy Młynary, 

3.     Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary,  
4.      Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Przewodniczącej Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych.  

Na posiedzeniu komisji obecnych było 7 radnych, co stanowi quorum do opiniowania projektów 

uchwał. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zapomniała załączyć tabelę do uchwały budżetowej. Kompletna 

uchwała załączona jest w programie e-sesja. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI posiedzenia Komisji, które odbyło się 03 marca 2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXI posiedzenia Komisji, które odbyło się 03 marca 2022 r. 



Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040 oraz zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

rok 2022. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

d) zmiana stawki za zajecie pasa drogowego. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 



Głosowano w sprawie: 

zmiana stawki za zajecie pasa drogowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

e) zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz wyjaśniał, że jest to droga biegnąca w stronę oczyszczalni ścieków. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany statusu drogi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

f) wyznaczenia miejsca handlu prowadzonego w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu tego handlu. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Burmistrz o omówienie uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia miejsca handlu prowadzonego w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu tego handlu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Anna Maciuszonek powiedziała, że mieszkańcy Młynar pytają czy jest szansa na 

szybszy Internet na terenie Młynar. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w gminie jest firma Nexera, która rozprowadza światłowód. 

Jest to główne przyłącze. Do tej pory nie było możliwości przyłącza dla odbiorcy 

indywidualnego. Więcej informacji będzie można uzyskać po konferencji, która ma się odbyć 

w najbliższych dniach. 

Pani Sekretarz powiedziała, że Nexera to firma, która tworzy infrastrukturę. Teraz muszą się 

znaleźć się firmy, które będą chciały wdrożyć usługi dla indywidualnych odbiorców. 

Pani Anna Maciuszonek zapytała o remont drogi na Nowym Osiedlu. 



Pani Burmistrz powiedziała, że wszystko zależy od tego co dzieje się na rynku usług. Wzrost 

cen stawia pod znakiem zapytania wiele inwestycji. Tak jest z remontem drogi Młynarska 

Wola- Janiki Pasłęckie. Omówiła temat remontu drogi oraz kosztów z tym związanych. 

Pani Anna Maciuszonek powiedziała, że jeśli dojdzie do realizacji remontu drogi, to prosi o 

wcześniejszą informację, żeby samochody mogły wyjechać z posesji, bo droga jest tam 

wąska. 

Pani Burmistrz powiedziała, że remont poprzedzą konsultacje. Mieszkańcy zostaną wcześniej 

poinformowani o remoncie. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o realizację zadania związanego z budową amfiteatru. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że musimy poczekać na decyzję komisji europejskiej.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Burmistrz o omówienie tematu uchodźców z Ukrainy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że obecnie w naszej ginie przebywa 40 osób. 23 osoby przebywają 

w kwaterach prywatnych, 17 osób w agroturystyce. W SP Młynary jest 9 dzieci, a w 

przedszkolu 5. Dzieci jest łącznie 25, dorosłych 15. Nie wszystkie dzieci realizują obowiązek 

szkoły w naszych placówkach oświatowych, niektóre dzieci mają zdalne nauczenie z Ukrainy. 

Przygotowywane i wyposażane są dwa obiekty na przyjęcie uchodźców. Jest to pawilon 

sportowy w Młynarach i świetlica w Błudowie. Ale w pierwszej kolejności do użytku 

zostanie przeznaczony pawilon sportowy. Nadal trwa zbiórka darów dla uchodźców.  

Pani Małgorzata Dzięcioł zapytała, czy pieniądze dla uchodźców z Ukrainy są z budżetu 

Gminy.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że pieniądze dla uchodźców są z funduszy rządowych. 

Pani Dzięcioł zapytała o 300 zł, które mają dostać obywatele Ukrainy, kiedy można składać 

wnioski i kiedy nastąpi wypłata świadczeń. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wnioski są już przyjmowane, a zapotrzebowanie na środki 

finansowe będzie zgłaszane na bieżąco. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że na chwilę obecną gmina nie posiada środków dla uchodźców. 

Pani Burmistrz omówiła jakie środki przysługują obywatelom Ukrainy oraz w jaki sposób 

nastąpi wypłata świadczeń. 

Pani Sekretarz powiedziała, że został utworzony fundusz pomocy, z którego będą 

finansowane dopłaty do zakwaterowania, wyżywienia, jednorazowy dodatek w wysokości 

300 zł.  

Pani Małgorzata Dzięcioł powiedziała, że dobre zaopatrzenie dla uchodźców jest przy 

cerkwiach. Są tam wszystkie podstawowe artykuły.  



Pani Małgorzata Dzięcioł powiedziała, że dzieciom ukraińskim podoba się młynarskie 

przedszkole i chętnie do niego uczęszczają. 

Pani Burmistrz powiedziała, że zadłużenie w budżecie wzrośnie z uwagi na sytuację w 

Europie. Powiedziała o znacznym wzroście cen na materiały budowlane. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

XXXII posiedzenie komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury 

/-/ inż. Regina Chabros-Dusza 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


